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Protokół nr 2/18 
 

              z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gnojno, odbytej w dniu 18 

grudnia 2018 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Gnojnie. 

Posiedzenie trwało od godz. 9 do godz. 14. 

W posiedzeniu, zgodnie z załączoną listą obecności, udział wzięli: 

1. Marian Okraj   - przewodniczący 

2. Beata Boś   - członek 

3. Andrzej Kuranda  - członek 

4. Renata Korcipa  - członek 

5. Hen Damian   - członek 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wybór wiceprzewodniczącego i sekretarza komisji. 

3. Opracowanie planu pracy komisji na 2019 rok. 

4. Rozpatrzenie skarg i wniosków zgłoszonych przez radnych i mieszkańców – 

wniosek radnego Krzysztofa Samburskiego. 

 

 

Do punktu 1-go. 

 

             Otwarcia posiedzenia i powitania członków komisji dokonał przewodniczący - 

radny Marian Okraj.  

 

Do punktu 2-go. 

 

            Zgodnie z drugim punktem porządku posiedzenia – komisja dokonała wyboru 

wiceprzewodniczącego i sekretarza komisji. Wiceprzewodniczącym wybrana została 

jednogłośnie radna Beata Boś a sekretarzem – radna Renata Korcipa. 

 

Do punktu 3-go. 

 

           W punkcie trzecim posiedzenia opracowano plan pacy komisji na 2019 rok, 

który otrzymuje brzmienie zgodnie z  załącznikiem do protokołu. 
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Do punktu 4-go. 

 

           Podczas części wyjazdowej posiedzenia członkowie Komisji udali się do 

miejscowości Kostera, w celu oceny stanu technicznego budynku po byłej Szkole 

Podstawowej. 

W czasie oględzin stwierdzono, że instalacja c.o. nie nadaje się do użytkowania. Z 

części budynku będzie można korzystać po przeprowadzeniu prac remontowych. 

Komisja zaleca: 

- sprawdzenie pieca i instalacji c.o.; 

- oddzielenie  części budynku, która będzie użytkowana od części nieużytkowanej. 

Członkowie komisji wnioskują o wyznaczenie, spośród mieszkańców wsi, osoby 

odpowiedzialnej za klucze do budynku. 

Ponadto sugerują, aby mieszkańcy wsi przeznaczyli środki funduszu sołeckiego na 

remont budynku. 

Po wykonaniu wskazanych zaleceń część budynku będzie można przeznaczyć na 

świetlicę wiejską. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.- 

 

                                                                                          Przewodniczący Komisji: 

 

                                                                                                   Marian Okraj                               

 

 

            

 


